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Petycja mieszkanców ul. Lipowej w Milanówku

( na rece Radnej Ewy Kubek)
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My, mieszkancy ul. Lipowej w Milanówku zwracamy sie z prosba o

modernizacje w/w ulicy. Pragniemy zaznaczyc, iz wszystkie media na odcinku calej ulicy

zostaly poprowadzone. W zwiazku z wczesniejszymi zapewnieniami Pana Burmistrza

mieszkancy ul. Lipowej maja nadzieje, ze prace zostana wykonane zgodnie z planem

inwestycyjnym na lata 2005 - 2013, w którym ul. Lipowajest ujeta na rok 2013.




